
P r o t o k ó ł  nr LIV/2010 

z obrad LIV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku,  
która odbyła się w dniu  24 czerwca 2010r.  
w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku 

 

Sesja  rozpoczęła  się o godz. 1200. 

 
1. Otwarcie obrad LIV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

Otwarcia  sesji   dokonał  Przewodniczący   Rady  Miejskiej  w  Kłodzku Pan Piotr 

Brzostowicz mówiąc: „Otwieram obrady LIV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku”.  

Pan Przewodniczący przywitał Burmistrza Miasta Kłodzka Pana Bogusława Szpytmę Zastępców 

Burmistrza Miasta Kłodzka Pana Witolda Krzelowskiego i Pana Henryka Urbanowskiego, 

radnych, kierowników i pracowników urzędu miasta, przedstawicieli masowego przekazu oraz 

wszystkich przybyłych na obrady LIV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.  

 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił wszystkich zebranych o powstanie i uczczenie 

chwilą ciszy Pana Zbigniewa Włodarczyka. 

 

2. Stwierdzenie waŜności obrad sesji. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz stwierdził, iŜ obecnych jest na sali 19 radnych, co 

stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Radna Pani Teresa Ludwin przybyła o godz. 1210, radny Pan Adam Kwas o godz. 1300. Wówczas stan rady 

wynosił 21 radnych. 

 

3. Wybór sekretarzy sesji. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz na sekretarza sesji zaproponował kandydaturę radnej 

Jolanty Kobak, innych propozycji nie zgłoszono. Rada jednogłośnie 18 głosami „za”, poparła 

kandydaturę radnej, tym samym powołując ją na sekretarza obrad LIV sesji Rady Miejskiej  

w Kłodzku.  

 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz wniósł do porządku obrad następujące zmiany: 

- w punkcie 19 zaproponował wprowadzić projekt uchwały na druku nr 564, 

- w punkcie 20 projekt uchwały na druku nr 565, 

- w punkcie 21 projekt uchwały na druku nr 566, 

- w punkcie 22 projekt uchwały na druku nr 567, 

- w punkcie 23 projekt uchwały na druku nr 568, 

- w punkcie 24 projekt uchwały na druku nr 569, 

- w punkcie 25 projekt uchwały na druku nr 570, 

- w punkcie 26 projekt uchwały na druku nr 571, 

- pierwotny punkt 19 będzie punktem 27, 

- pierwotny punkt 20 będzie punktem 28, 

- pierwotny punkt 21 będzie punktem 29, 

- pierwotny punkt 22 będzie punktem 30. 
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Pan Przewodniczący zaproponował, aby przedstawione propozycje zmian przyjąć w głosowaniu 

blokiem. Rada jednogłośnie wyraziła zgodę na głosowanie blokiem (19 głosów „za”). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz zapytał więc kto z Wysokiej Rady jest za przyjęciem 

porządku obrad LIV sesji Rady Miejskiej poszerzonego o przedstawione projekty uchwał: 

Głosowanie: za – 19 jednogłośnie. 

(Nie głosowali radni:  A. Kwas, C. Włodarczyk). 

Porządek obrad został przyjęty i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 
2. Stwierdzenie waŜności sesji. 
3. Wybór sekretarzy sesji. 
4. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji.  
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z prac między sesjami. 
6. Letni wypoczynek dzieci i młodzieŜy. 
7. Omówienie potrzeb miasta w zakresie budownictwa socjalnego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń 

gospodarczych przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowym najemcą, druk nr 553. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Kłodzko za rok 2009, 

druk nr 554. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2009 Kłodzkiego 

Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Kłodzku, druk nr 555. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2009 Muzeum 

Ziemi Kłodzkiej w Kłodzku, druk nr 556. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2009 Powiatowej i 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kłodzku, druk nr 557.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko na 2010 rok, 

druk nr 558. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej Gminy Miejskiej 

Kłodzko, druk nr 559. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków i 
znajdującym się na terenie Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 560. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umów dzierŜawy nieruchomości przez 
Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowymi dzierŜawcami, druk nr 561. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie  umowy dzierŜawy nieruchomości 
lokalowych – pomieszczeń kotłowni lokalnych – przez Burmistrza Miasta Kłodzka w trybie 
bezprzetargowym na okres 10 lat, druk nr 562. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kłodzku nr XXIV/208/2008 z dnia 
26 czerwca 2008r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 563. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/420/2009  Rady Miejskiej w Kłodzku z 
dnia 24 września 2009r. w sprawie wpisania praw i roszczeń nabytych przez Irenę Lechnio i 
Alinę Przewłocką aktem notarialnym z dnia 06.02.1998r. Nr Rep. 954/98 do księgi wieczystej 
prowadzonej dla ww. nieruchomości, druk nr 564. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy nieruchomości 
przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowym dzierŜawcą, druk nr 565. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umów dzierŜawy nieruchomości przez 
Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowymi dzierŜawcami, druk nr 566. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Kłodzka”, druk nr 567. 
23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIV/279/2005 Rady Miejskiej w Kłodzku z dnia 31 

marca 2005 r. w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli, druk nr 568.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy nieruchomości 
przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowym dzierŜawcą, druk nr 569. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zakładu Administracji 
Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej Kłodzko spółka z o.o., druk nr 570. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kłodzka, druk nr 571. 
27. Interpelacje i zapytania radnych.  
28. Wnioski i oświadczenia radnych.  
29. Sprawy róŜne. 
30. Zakończenie sesji.          
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4. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji.  

Uwag do protokołu nie wniesiono przyjmując go jednogłośnie 19 głosami „za”.  

(Nie głosowali radni: A. Kwas, C. Włodarczyk). 

 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z prac między sesjami (zał. nr 1). 

Nie stwierdzono zapytań do sprawozdania Burmistrza z prac między sesjami. 
 

6. Letni wypoczynek dzieci i młodzieŜy (zał. nr 2). 

Radny Pan Leszek Michalski poinformował, Ŝe  Komisja Edukacji i Kultury dwukrotnie zajmowała 

się sprawą przygotowań do letniego wypoczynku dzieci i młodzieŜy z naszego miasta. Po 

wydatkowaniu kwoty 30 000 zł na wypoczynek zimowy pozostało zapisane w budŜecie 90 000 zł na 

organizację letniego wypoczynku w miejscu zamieszkania jak i równieŜ poza miejscem 

zamieszkania. JeŜeli do tego dołoŜy się środki pochodzące z funduszy przeciwalkoholowych to  

w ocenie komisji kwota jest wystarczająca i zabezpiecza potrzeby dzieci z terenu naszego miasta 

jeśli chodzi o wyjazdy w góry czy nad morze. Członkowie komisji byli obecni przy otwarciu  

i rozpatrzeniu ofert konkursowych na letni wypoczynek dzieci i młodzieŜy.  

Wypoczynek w miejscu zamieszkania został powierzony naszym placówkom szkolnym, tj. Szkoła 

Podstawowa nr 3, 6 i Zespół Szkół Integracyjnych. Poza tym nasze jednostki kultury KCKSiR, 

Muzeum Ziemi Kłodzkiej jak i Powiatowa i Miejska Biblioteka Publiczna zapewniają szereg atrakcji 

dla dzieci pozostających w mieście Kłodzku. Godne podkreślenia jest równieŜ to, Ŝe w jednej  

z kolonii na 45 uczestników 15 dzieci jest z Kędzierzyna Koźla. 

Generalnie członkowie Komisji Edukacji i Kultury pozytywnie ocenili cały tok przygotowań do akcji 

letniego wypoczynku, wszyscy mają nadzieję, Ŝe dzieciom dopisze pogoda, Ŝe będą zdrowe  

i zadowolone, a środki przeznaczone w budŜecie zabezpieczają potrzeby miasta w tym zakresie.  

 
7. Omówienie potrzeb miasta w zakresie budownictwa socjalnego (zał. nr 3). 

Radni otrzymali materiał pisemny w tym zakresie, głosów w dyskusji nie stwierdzono.  
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy najmu 

pomieszczeń gospodarczych przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowym 

najemcą, druk nr 553 (zał. nr 4). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, Ŝe na posiedzeniu komisji  burmistrz sygnalizował konieczność 

wniesienia autopoprawki do powyŜszego projektu uchwały, w § 1 winna być ulica Forteczna 11, a 

nie jak błędnie zapisano ul. Wojska Polskiego 18, po uwzględnieniu tej autopoprawki komisja 

wydała opinię pozytywną. 

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski wniósł o wprowadzenie zmiany nazwy ulicy  

z Wojska Polskiego 18 na ul. Forteczną 11. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę: 

Głosowanie: za – 19, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. 

(Nie głosowali radni: A. Kwas, G. Muskała).  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego radny 

Pan Zygmunt śerkowski poinformował o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały 

znajdującego się na druku nr 553.  
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Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 553 wraz z wcześniej przyjętą autopoprawką.  

Głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosowali radni: A. Kwas, G. Muskała).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/539/2010 (zał. nr 5). 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Kłodzko 

za rok 2009, druk nr 554 (zał. nr 6). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 554. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 554.   

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/540/2010 (zał. nr 7). 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2009 Kłodzkiego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Kłodzku, druk nr 555 (zał. 

nr 8). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o negatywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 555. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radna Pani Celina 

Włodarczyk poinformowała o pozytywnej opinii komisji do powyŜszego projektu uchwały. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Edukacji i Kultury o czym poinformował 

przewodniczący komisji radny Pan Leszek Michalski.  

Radna Pani Celina Włodarczyk kwestionowała na posiedzeniu komisji zapisy sprawozdania, które 

obejmuje dwie nasze jednostki czyli do półrocza Ośrodek Sportu i Rekreacji, a od półrocza KCKSiR. 

Zdaniem Pani radnej OSiR powinien figurować w sprawozdaniu za cały rok dlatego, Ŝe on istniał, 

nagle nie zniknął i nie został przekształcony czy wchłonięty przez inną jednostkę z dniem 1 stycznia 

w związku z tym uwagi dotyczą zapisów we wprowadzeniu do sprawozdania finansowego. OtóŜ 

punkt 3 w którym jest informacja, Ŝe sprawozdanie obejmuje okres od 01.01.2009r do 

31.12.2009r.  oraz punkt 6 mówiący o tym, Ŝe w okresie, za który było sporządzone sprawozdanie 

finansowe nie miało miejsca połączenie. Pani radna przypomina, Ŝe w dniu 25 czerwca 2010r. 

powołano do Ŝycia KCKSiR. 

Zastępca Burmistrza Pan Witold Krzelowski wyjaśnił, Ŝe projekt uchwały przedłoŜony na druku nr 

555 dotyczy sprawozdania finansowego jednostki kultury jakim jest Kłodzkie Centrum Kultury, 

Sportu i Rekreacji w Kłodzku uchwały, które były podjęte 26 marca ubiegłego roku dotyczyły: 

pierwsza –likwidacji zakładu budŜetowego OSiR w Kłodzku i w myśl tej uchwały naleŜności  

i zobowiązania OSiR przejmuje Gmina Miejska Kłodzko, składniki majątkowe zostaną przekazane 
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na rzecz Gminy Miejskiej Kłodzko, to samo z pracownikami, którzy otrzymają propozycję dalszego 

zatrudnienia. W tym samym dniu została podjęta druga uchwała o reorganizacji Kłodzkiego 

Ośrodka Kultury i ta reorganizacja polegała  wyłącznie na zmianie nazwy oraz na zmianie statutu 

poprzez rozszerzenie uprawnień tej jednostki kutry o sport i turystykę. Tylko takie zmiany wysłano 

do Krajowego Rejestru Sądowego, natomiast sama jednostka kultury nie uległa Ŝadnym, innym 

zmianom i okres bilansowy obejmuje cały rok 2009.  

Na projekcie uchwały widnieje podpis radcy prawnego, bilans był równieŜ sprawdzany przez 

skarbnika gminy i nie ma do niego Ŝadnych zastrzeŜeń. Podczas Komisji BudŜetu padło pytanie 

dotyczące zobowiązań, Pan Burmistrz W. Krzelowski wyjaśnił, Ŝe zobowiązania te wynikają  

z terminowości, a mianowicie nie były one wymagalne na koniec roku budŜetowego 2009  

o przedłuŜonym terminie realizacji.  

Więcej pytań nie stwierdzono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 555.  

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/541/2010 (zał. nr 9). 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2009 Muzeum Ziemi Kłodzkiej w Kłodzku, druk nr 556 (zał. nr 10). 

Do powyŜszego projektu uchwały pozytywne opinie wydały Komisje: BudŜetu, Finansów i Polityki 

Gospodarczej, Zdrowia Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki oraz Komisja Edukacji i Kultury. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 556.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/542/2010 (zał. nr 11). 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2009 Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kłodzku, druk nr 557 (zał. nr 

12).  

Do powyŜszego projektu uchwały pozytywne opinie wydały Komisje: BudŜetu, Finansów i Polityki 

Gospodarczej, Zdrowia Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki oraz Komisja Edukacji i Kultury. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 557.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/543/2010 (zał. nr 13). 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko 

na 2010 rok, druk nr 558 (zał. nr 14). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 558 wraz z załączoną autopoprawką. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 558 wraz z załączoną autopoprawką.  

Głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/544/2010 (zał. nr 15). 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej 

Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 559 (zał. nr 16). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 559. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 559.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/545/2010 (zał. nr 17). 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków i znajdującym się na terenie Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 560 (zał. 

nr 18). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 560. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 560.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/546/2010 (zał. nr 19). 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umów dzierŜawy 

nieruchomości przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowymi 

dzierŜawcami, druk nr 561 (zał. nr 20). 
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Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 561.  

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 561.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/547/2010 (zał. nr 21). 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie  umowy dzierŜawy 

nieruchomości lokalowych – pomieszczeń kotłowni lokalnych – przez Burmistrza 

Miasta Kłodzka w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat, druk nr 562 (zał. nr 

22). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 562. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 562.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/548/2010 (zał. nr 23). 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kłodzku nr 

XXIV/208/2008 z dnia 26 czerwca 2008r. w sprawie uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Kłodzko, 

druk nr 563 (zał. nr 24). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 563. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 563.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/549/2010 (zał. nr 25). 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/420/2009  Rady Miejskiej 

w Kłodzku z dnia 24 września 2009r. w sprawie wpisania praw i roszczeń 

nabytych przez Irenę Lechnio i Alinę Przewłocką aktem notarialnym z dnia 

06.02.1998r. Nr Rep. 954/98 do księgi wieczystej prowadzonej dla ww. 

nieruchomości, druk nr 564 (zał. nr 26). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o negatywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 564. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radna Pani Celina 

Włodarczyk poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu  

i Turystyki do powyŜszego projektu uchwały. 

Radny Pan Zdzisław Duda poinformował, Ŝe Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

podjęła wniosek: Ŝe jeŜeli zostało złamane prawo to naleŜy skierować wniosek do sądu. 

Radny Pan Stanisław Ferenc uznał, Ŝe w sprawie P. Lechnio i Przewłockiej błąd popełnił Skarb 

Państwa w wyniku tego błędu ww. doznali krzywdy. W tej sytuacji Rada nie powinna powielać tego 

błędu.  

Radny Pan Zdzisław Duda pyta czy w państwie prawa akt notarialny jest dokumentem istotnym  

i waŜnym? 

Burmistrz Pan Bogusław Szpytma przypomniał, Ŝe akt notarialny dotyczył poniesionych nakładów 

na budowę, a nie własności i tu jest problem. JeŜeli sprawa trafi do sądu, to będzie dobry epilog 

tego wszystkiego, niech to sąd ustali, wówczas Burmistrz będzie miał obowiązek wykonać wyrok 

sądu. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono, zatem Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał 

pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały przedłoŜonego na druku nr 564.  

Głosowanie: za – 4, przeciw – 8, wstrzymało się – 8. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała nie została podjęta. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy 

nieruchomości przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowym dzierŜawcą, 

druk nr 565 (zał. nr 27). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 565. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 565.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/550/2010 (zał. nr 28). 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umów dzierŜawy 

nieruchomości przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowymi 

dzierŜawcami, druk nr 566 (zał. nr 29). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały znajdującego się na 

druku nr 566. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 566.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/551/2010 (zał. nr 30). 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Kłodzka”, druk 

nr 567 (zał. nr 31). 

Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radny Pan Eugeniusz 

Bednarczyk poinformował, Ŝe podjęto wniosek o odstąpienie od opiniowania projektu uchwały 

przez komisję. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego radny 

Pan Zygmunt śerkowski poinformował o pozytywnej opinii komisji do powyŜszego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radna Pani Celina 

Włodarczyk poinformowała, Ŝe komisja odstąpiła od wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 

nadania tytułu „Honorowy Obywatel Kłodzka”, druk nr 567. 

Komisja Edukacji i Kultury negatywnie zaopiniowała powyŜszy projekt.  

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego wydała pozytywną opinię do projektu 

uchwały na druku nr 567. 

Radny Pan Tomasz śabski czytając uzasadnienie do uchwały bardzo mocno się zdziwił dlatego, Ŝe 

tytuł Honorowego Obywatela Miasta Kłodzka z definicji przysługuje osobom, które szczególnie 

zasłuŜyły się miastu. Po przeczytaniu uzasadnienia Pan radny nie znalazł takich czynów i zasług, 

które uzasadniałby nadanie tego tytułu. Radny doszedł do wniosku, Ŝe jest to jakby tytuł, który 

zaproponował Pan Burmistrz w formie grzecznościowej jako podziękowanie za wsparcie ze strony 

biskupa Deca, który jak wiemy jest w dobrych stosunkach z Panem Burmistrzem i tak to odbiera. 

Nie wydaje się radnemu T. śabskiemu, aby na dzień dzisiejszy biskup Dec miał na tak duŜo zasług 

dla miasta Kłodzka, aby nadawać mu tytuł Honorowego Obywatela Miasta.  

Radny Pan Stanisław Ferenc uwaŜa, Ŝe jeŜeli mówi się o danej osobie to naleŜy z nią przebywać, 

dzięki osobie biskupa Deca Kłodzko zaistniało w mediach o zasięgu nie tylko regionalnym ale 

 i krajowym. Jest to osoba, która bezpośrednio przyczyniła się do tego, Ŝe miasto Kłodzko jest 

propagowane i rozgłaśniane w kraju.  
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Radny Pan Zdzisław Duda księdza biskupa zna bardzo dobrze i wie, Ŝe kocha miasto Kłodzko, 

bardzo pomaga charytatywnie i na wiele innych sposobów. Pan radny uwaŜa, Ŝe uchwała jest 

słuszna, a ksiądz biskup zasługuje na tytuł Honorowego Obywatela Miasta Kłodzka.  

Burmistrz Pan Bogusław Szpytma prosi aby nie patrzeć na wszystko jak na polityczny czy 

marketingowy zabieg, Pan Burmistrz przestrzega przed takim oglądem rzeczywistości bo jest on 

niebezpieczny, spłyca rzeczywistość i jej odbiór. Prawie połowa strony uzasadnienia poświęcona 

jest udziałowi w Ŝyciu miasta księdza biskupa. Jest to waŜna osoba na Dolnym Śląsku równieŜ  

w Polsce. I jak wiele innych waŜnych osób wspiera Kłodzko w róŜnych waŜnych działaniach.  

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 566.  

Głosowanie: za – 16, przeciw – 3, wstrzymało się – 1. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/552/2010 (zał. nr 32). 

 

23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIV/279/2005 Rady Miejskiej  

w Kłodzku z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, druk nr 568 (zał. nr 33). 

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury poinformował o pozytywnej opinii komisji do 

powyŜszego projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 568.  

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/553/2010 (zał. nr 34). 

 
 
Przerwa w obradach od godz. 1250 do godz. 1315. 
 
 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy 

nieruchomości przez Burmistrza Miasta Kłodzka z dotychczasowym dzierŜawcą, 

druk nr 569 (zał. nr 35). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 

poinformował o pozytywnej opinii komisji do powyŜszego projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały 

przedłoŜonego na druku nr 568.  

Głosowanie: za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas, J. Trocki, Z. Duda, E. Bednarczyk).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/554/2010 (zał. nr 36). 
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25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kłodzka, 

druk nr 570 (zał. nr 37). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Pan Stanisław Ferenc odczytał treść projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi wraz z uzasadnieniem. 

Radna Pani Celina Włodarczyk nie rozumie o co chodzi w powyŜszej sprawie, prosi o wyjaśnienie 

na co skarŜyła się Pani Domaradzka. 

Wyjaśnień udzielił Pan Rafał Batóg – Kierownik Wydziału Mienia i Planowania Przestrzennego.  

Poinformował, Ŝe skarga dotyczyła braku odpowiedzi Burmistrza Miasta Kłodzka na pismo Pani 

Anny Domaradzkiej. Sytuacja jest wyjątkowa, bowiem postępowanie toczy się przed Wojewodą  

o stwierdzenie niewaŜności decyzji wywłaszczeniowej z lat 80 – tych. Ojciec Pani Domaradzkiej 

został wywłaszczony z nieruchomości gruntowej pod budowę osiedla Owcza Góra, w zamian za to 

miał otrzymać odszkodowanie, bądź nieruchomości zamienne – to jednak nie zostało zrealizowane. 

W związku z czym Pani Anna Domaradzka jako spadkobierca wspólnie z inną osobą zwróciła się ze 

stosownym wnioskiem do Wojewody, który wszczął postępowanie i zapytał Burmistrza Miasta 

Kłodzka o pewne kwestie, dot. dokumentów budowy osiedla, stanu w jakim znajdują się 

nieruchomości, jakie drogi są wybudowane na tych nieruchomościach – taką odpowiedź udzielił Pan 

Burmistrz nie rozsyłając jej do pozostałych stron postępowania, takiego obowiązku nie miał, 

postępowanie toczy się przed Wojewodą i to Wojewoda ma obowiązek na kaŜdym etapie 

zawiadamiać strony postępowania o stanie sprawy, o toczących się wydarzeniach i o pismach 

wpływających. Kuriozalnym byłoby odpisywanie Wojewodzie odpowiadając na jego pytania  

i informowanie stron postępowania (około 40 osób). Wojewoda stwierdził jednak, Ŝe jest to 

obowiązek Burmistrza, dlatego przesłał skargę Pani Anny Domaradzkiej do rozpatrzenia przez Radę 

Miejską w Kłodzku. Pan R. Batóg uwaŜa, Ŝe  uznanie skargi za bezzasadną jest jak najbardziej 

właściwe.  

Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie 

projektu uchwały przedłoŜonego na druku nr 570.  

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas, J. Trocki, E. Bednarczyk).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/556/2010 (zał. nr 38). 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zakładu 

Administracji Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej Kłodzko spółka z o.o., druk 

nr 571 (zał. nr 39). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Pan Stanisław Ferenc odczytał treść projektu uchwały 

wraz z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Radna Pani Celina Włodarczyk prosi o szczegóły w sprawie skargi i przedstawienie całej 

dokumentacji. 

Radna Pani Teresa Ludwin równieŜ prosi o dodatkowe wyjaśnienia. 

Radny Pan Stanisław Ferenc wyjaśnił, Ŝe Pan Cudzik złoŜył skargę na niewłaściwe zarządzanie 

mieniem w lokalu, w którym zamieszkuje a koszty remontów, które przeprowadził ZAMG nie 

zgadzają się z jego wyliczeniami. Dokumentacja, którą przedłoŜono komisji (jest ona do zapoznanie 

się) daje obraz całej sprawy, nie ma podstaw i argumentów, aby twierdzić Ŝe prace były wykonane 
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niezgodnie z prawem, co w przeprowadzonym postępowaniu potwierdziła Komenda Powiatowa 

Policji.  Na podstawie postanowienia KPP Komisja uznała skargę za bezzasadną. 

Radny Pan Janusz Kocoń w ramach prowadzonych dyŜurów w Radzie Miejskiej gościł trzykrotnie 

Pana Cudzika zapoznając się z jego problemem. Badając dokumenty dotyczące sprawy Pan radny 

stwierdził, Ŝe jest to mała wspólnota mieszkaniowa do 7 osób i wówczas muszą wszyscy członkowie 

wspólnoty wyrazić zgodę uchwałą na przeprowadzenie określonego remontu. Podjęto taką uchwałę 

pod którą podpisała się cała wspólnota, a z rodziny Pana Cudzika jego córka. Pan Cudzik twierdzi, 

Ŝe córka podpisała się nieprawnie jednak z takim zastrzeŜeniem powinien zwrócić się do wspólnoty 

lub do sądu, a sam uwaŜa, Ŝe koszty zostały zawyŜone.  W tej sytuacji Komisja Rewizyjna nie ma 

tu nic do powiedzenia, jest to sprawa wspólnoty mieszkaniowej, a skarga jest bezzasadna. 

Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie 

projektu uchwały przedłoŜonego na druku nr 571.  

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

(Nie głosował  radny: A. Kwas, J. Trocki).  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LIV/555/2010 (zał. nr 40). 

 

27. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań.  
 

28. Wnioski i oświadczenia radnych.  
 
Radny Pan Zygmunt śerkowski w imieniu mieszkańców poprosił o zamontowanie barierki 

zabezpieczającej przy  ul. śeromskiego dojście do nieruchomości nr 14, bowiem przejeŜdŜające 

samochody ze znaczną prędkością stwarzają zagroŜenie dla pieszych. Mieszkańcy pytają równieŜ 

czy moŜna tam zamontować spowalniacze. 

Radny Pan Tadeusz Kmiecik wyjaśnił, Ŝe w tej sprawie Komisja Gospodarki Komunalnej podjęła 

wniosek i skierowała go do Pana Burmistrza.  

Radny Pan Zdzisław Duda poruszył kwestię zespołu SEDES, który ma dać koncert na twierdzy 

kłodzkiej, kontrowersje budzą jednak teksty piosenek. Pan radny w imieniu Pana Motyki i grupy 

osób prosi,  aby na przyszłość nie zapraszać tak kontrowersyjnych zespołów.  

Radna Pani Jolanta Kobak przedłoŜyła Radzie sprawozdanie ze zbiórki pieniędzy dla powodzian.  

I tak; na ostatniej sesji radni zebrali kwotę 1 200 zł, kupcy obecni na sesji przekazali  kwotę 

643,01 zł. Podczas Dni Kłodzka kwestowano na stadionie zbierając kwotę 1447,81zł. Ogólnie 

zebrano 3 290,82 zł. Na ostatniej sesji podjęto uchwałę o przekazaniu 30 000 zł dla powodzian. 

Wszystkie te środki zostały przekazane dla miasta Kędzierzyn Koźle. Przekazano równieŜ pomoc 

rzeczową, a dzieci z zalanych terenów przyjadą na wakacje do Kłodzka. 

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski obiecał rozeznać sprawę zamontowania barierki 

przy ul. śeromskiego. 

Radna Pani Teresa Ludwin zgłosiła, Ŝe na ul. Zamiejskiej jest znaczna dziura w jezdni, prosi  

o interwencje w tej sprawie. Ponadto mieszkańcy, którzy często odwiedzają swoich bliskich na 

cmentarzu komunalnym zgłaszają brak dbałości o teren cmentarza. 
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Radna Pani Celina Włodarczyk potwierdziła, Ŝe na terenie cmentarza panuje nieład, alejki są nie 

wykoszone, śmietniki są przepełnione, rozebrano równieŜ i wywieziono toaletę, której bardzo 

brakuje. Pani radna widzi sama róŜnicę utrzymania cmentarza po zmianie zarządcy. 

Radny Pan Zdzisław Duda dodał, Ŝe w ostatnim posiedzeniu Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego uczestniczył zarządca cmentarza, który zobowiązał się, Ŝe w ciągu tygodnia 

zostaną  usunięte wszelkie usterki.  

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski odnosząc się do zgłoszonych uwag wyjaśnił, Ŝe  na 

dniach dziury w drogach będą łatane, natomiast toaleta na cmentarzu została rozebrana na 

polecenie urzędu bowiem była w bardzo złym stanie technicznym. W ciągu kilku dniu zostanie 

zamontowana nowa toaleta. Co do porządku, Pan Burmistrz potwierdza brak dbałości o teren 

cmentarza, za co ukarano zarządcę i wskazano daty usunięcia wszelkich nieprawidłowości. 

Radny Pan Adam Kwas po raz kolejny zgłosił potrzebę stworzenia warsztatów terapii zajęciowej 

dla osób niepełnosprawnych z terenu miasta Kłodzka. Istnieją co prawda takie warsztaty  

w Wielisławiu, ale obsługują tylko 30 osób z całego powiatu. W związku z tym, Ŝe miasto Kłodzko  

z zatrudnieniem osób niepełnosprawnych nieszczególnie się wyróŜnia, równieŜ ze świadczeniami dla 

tej grupy osób, mowa tutaj o celowej działalności i o konkretnym programie, nie jest to wprawdzie 

zadanie miasta ale naleŜy się liczyć z tym, Ŝe mamy około 100 osób, które są w potrzebie  i takiej 

terapii zajęciowej potrzebują. Terapia zajęciowa słuŜy do aktywizacji takich osób celem podjęcia 

pracy zawodowej, bądź w zakładzie aktywizacji zawodowej, bądź pracy chronionej. Stąd prośba  

i apel, aby odpowiednie władze, kierownicy jednostek zainteresowali się moŜliwością zatrudnienia 

osób niepełnosprawnych. Prośba do władz miasta, aby zabezpieczyć w budŜecie sumę 

odpowiadającą moŜliwością miasta ale teŜ dającej szanse tym ludziom na podjęcie działalności  

w terapii zawodowej.  Ludzie ci nie mają od lat moŜliwości na wsparcie ze strony powiatu,  

a PFRON otrzymał o połowę pieniędzy mniej niŜ miał w zeszłym roku.  

Radna Pani Teresa Ludwin w odniesieniu do wypowiedzi radnego Pana Adama Kwasa 

poinformowała, Ŝe w dniu dzisiejszym w PCPR byli rodzice ze szkoły specjalnej z ul. Wyspiańskiego, 

gdzie dziękowali za obietnicę pomocy ze strony starostwa jak i ze strony urzędu miasta za  

przekazanie pomieszczenia. Smutną wiadomością dla rodziców było to, Ŝe PFRON nie utworzy 

nowych warsztatów terapii zajęciowej na terenie tego samego powiatu, bowiem nie ma na to 

środków. Trzeba znaleźć alternatywę, myślano aby utworzyć warsztaty w ramach specjalistycznej 

świetlicy środowiskowej. Jest to trudny temat, który dotyczy nie tylko same osoby niepełnosprawne 

ale równieŜ ich rodziców i opiekunów.  

Burmistrz Pan Bogusław Szpytma zwracając się do Pana Adama Kwasa uznał, Ŝe pomoc osobom 

niepełnosprawnym funkcjonuje w Kłodzku w takim stopniu w jakim moŜna ją wykonywać. Nie 

zgadza się jednak Pan Burmistrz uwaŜa, Ŝe systemowe zadania, to nie wsparcie przez powiat tylko 

ich zadanie. JeŜeli sobie nie radzi w tej kwestii to musi szukać rozwiązań systemowych. Miasto nie 

ma nawet źródeł finansowania, szuka sponsorów na zadania związane z osobami 

niepełnosprawnymi bo za bardzo nie moŜna wydawać środków gminnych. Słowa Pana Adama 

powinny paść na wczorajszej sesji Rady Powiatu. Miasto nie uchyla się, ale dla przypomnienia 

wsparto powiatowy szpital kwotą kilkuset tysięcy złotych, wsparto równieŜ drogi, ale i policję, straŜ 

poŜarną, utrzymujemy zieleń miejską. Nie uchylamy się od poparcia czy teŜ wspierania naszych 

mieszkańców, natomiast systemowe działania to zadanie powiaty, moŜna równieŜ próbować  

politycznie wpływać na decyzję rady powiatu i na ich budŜet. 
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Radny Pan Zdzisław Duda dodał, Ŝe w miesiącu lipcu planuje się ściągnąć do Kłodzka najlepszego 

instruktora w Europie, który prowadziłby hipoterapię i naukę jazdy konnej dla dzieci. Ponadto Pan 

radny szuka sponsorów na zorganizowanie międzynarodowej imprezy integracyjnej, gdzie dzieci  

z Czech, Słowacji i Polski, niepełnosprawne i te zdrowe, wspólnie uczestniczyłyby w rywalizacji 

konnej. 

 
 

29. Sprawy róŜne. 
 
Radna Pani Celina Włodarczyk bardzo serdecznie podziękowała wszystkim, którzy w tych 

beznadziejnych dniach starali się być z Panią Celiną, a przede wszystkim dziękuje tym, którzy 

tydzień temu poŜegnali jej  męŜa … 

 
 
 
Radna Pani Teresa Ludwin podziękowała Panu Burmistrzowi B. Szpytmie i Panu  

W. Krzelowskiemu za pomoc w organizacji transportu i wyjazdu na obozy  rehabilitacyjne osób 

niepełnosprawnych. 

Zastępca Burmistrza Pan Witold Krzelowski dodał, Ŝe wspomoŜenie transportu na turnus 

rehabilitacyjny nie pochodzi z budŜetu gminy, wykorzystał tu Pan Burmistrz dobre kontakty z jedną 

z firm przewozowych, która ten transport uskuteczni – jest to rodzinna firma Avista. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Brzostowicz podziękował w imieniu mieszkańców i turystów za 

wykaszanie traw na rowach i  skrzyŜowaniach miasta Kłodzka. Jest to bardzo waŜny zabieg bowiem 

poprawia widoczność i bezpieczeństwo na ulicach miasta. 

Na zakończenie Burmistrz Pan Bogusław Szpytma Ŝyczył wszystkim udanych urlopów, miłego  

i bezpiecznego wypoczynku. 

 
30. Zakończenie sesji.          

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Piotr 

Brzostowicz zamknął obrady LIV sesji Rady Miejskiej mówiąc: „Zamykam obrady LIV sesji Rady 

Miejskiej  w Kłodzku”.  

 
Zakończenie sesji nastąpiło o godz.     (1200 – 1400 ). 
Czas trwania sesji   2  godz.     
 

 

Protokół sporządziła:  

Barbara Gargasz 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodzku 

 

            Piotr Brzostowicz 
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